
                                                                                                            

 

1 Verslag openbare vergadering wijkraad Molenwijk 17 oktober 2023  (concept) 

 

Verslag vergadering Wijkraad Molenwijk Haarlem dinsdag 17 oktober 2023 
Locatie: Frieslandlaan 1, Het Open koffie Huis 

Aanvang 19.30u 
 

Wijkraad : Bestuur: Riet Ooms (voorzitter); Marjolein Huijser (secretaris). 

  Leden: Frits Breen (wijkbeheer); Marlies Vercruysse (lid,ambtelijke stukken); Jolanthe Singh (lid, 

diverse projecten).   

  Notulist: Sylvia van den Berg 

Gasten : Miel Winkel (Buurtouder); Gerard van Nimwegen, Frank Schouten, Daan Musulin, Loes de Bruin 

(bewoners). Na punt 5 (ZSW): Twee vertegenwoordigers Handhaving; bij punt 6.a.: Sander van den Raadt 

(Trots). 

Afwezig  : Ruud Norg (penningmeester); Paulien Heesbeen (lid, coördinator Buurtouders); Ben Ali (lid, Buurtouder); 

Hans Langbroek (website); Annetta Langreder, Wendy Plompen, Ineke Koomans (bewoners); Hussein 

Elmi (SSHO). 
 

Om Handhaving niet te lang op te houden, is tijdens de vergadering besloten hier direct aandacht aan te geven, 

vlak na ‘Schalkwijk aan Zet’ onder agendapunt 5. Omwille van de leesbaarheid wordt in het verslag de volgorde 

van de agenda aangehouden.  

 

1. Opening vergadering en mededelingen door de voorzitter 

Riet opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. 

 

2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Verslag vorige openbare  vergadering  

Naar aanleiding van de conceptnotulen van 19 september heeft Wendy Plompen een e-mail gestuurd; de tekst 

als weergegeven in het in de laatste alinea van punt 4, niet hetgeen zij had gezegd tijdens de vergadering.  

 

‘Wendy meldt dat zich op het speelpleintje ook problemen voordoen met de doorgang wanneer auto’s half op de 

stoep parkeren, waar ook fietsrekken staan.’ is gewijzigd in: ‘Wendy geeft aan dat de geplaatste fietsenrekken, 

aan de lange zijde van de Prattenburg hoogbouw, dusdanig geplaatst zijn dat indien er een fiets in staat, dit de 

doorgang voor voetgangers met rollators belemmert. De fietsenrekken zijn geplaatst haaks op het gebouw. Er 

wordt geparkeerd half op de stoep. Het zou fijn zijn als deze rekken omgedraaid worden.’ 

 

Buiten deze wijziging zijn er geen opmerkingen; het verslag wordt goedgekeurd door de vergadering en is 

daarmee vastgesteld. 

 

Aanvulling op het verslag, punt 4, Parkeerplaatsen Prattenburg: 

De bewoner die deze melding heeft gedaan heeft per e-mail aangegeven nog even te willen reageren op de reactie 

van Marlies: “Het klopt dat de de ingang van een aantal woningen beneden zitten. Zo ook die van mij. Echter 

hebben wij ook een boven ingang. De huizen met een beneden ingang (tevens ook de eigenaren van de verkeerd 

geparkeerde fietsen) hebben tevens allemaal een tuin waar de fietsen geplaatst kunnen worden. Verder zijn de 

bergingen prima te bereiken als de auto's netjes langs de muur parkeren.” 

 

4. Ingekomen berichten 

N.v.t. 
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5. Mededelingen m.b.t.: 

 Bouw- en onderhoudswerkzaamheden, met: 

o Voortgang Zuid Schalkwijkerweg 

De tijdelijke brug ligt al klaar.  

Het is opvallend hoeveel mensen – ondanks de grote hoeveelheid borden en hek – ‘gewoon’ hun weg 

vervolgen; het hek wordt gewoon open gezet. 

Marjolein: De automobilist krijgt – rijdend vanaf de brug de dijk op – te maken met een zeer krappe 

/ korte bocht. Riet vult aan: Je rijdt met de auto omhoog en moet dan een fietspad oversteken. Dat 

fietspad zie je niet omdát je omhoog rijdt. 

Er worden veel ( ± 70) bomen verwijderd: aan de linkerkant blijven de bomen staan; aan de 

rechterkant wordt bijna alles gekapt. 

Pas als de brug klaar is wordt aangevangen met de bomenkap, leidingen leggen en de weg. Het 

project duurt ongeveer twee jaar; in de zomermaanden ligt het stil i.v.m. de boten / vaart. 

o Bestemmingsplan Molenwijk 

Geen nieuwe ontwikkelingen. 

o Zwemmerslaan 

Geen nieuwe ontwikkelingen. Het duurt lang, mede door de vele onderzoeken. Er worden nieuwe 

geluidmetingen gedaan; de Europaweg geeft toch meer lawaai dan eerder gedacht. 

 Schalkwijk aan Zet 

Dit jaar is het indienen van plannen langzaam op gang gekomen, maar uiteindelijk zijn er in totaal 41 

ingediend. De sluitingsdatum voor het indienen van een plan is 21 oktober. Daarna gaat de gemeente de 

plannen toetsen en kijkt hierbij naar twee zaken: valt het plan binnen het opgegeven thema? En: is de 

uitvoering ervan haalbaar? Op 20 november wordt bekendgemaakt welke plannen ‘door’ zijn naar de 

stemfase. Alle bewoners van Schalkwijk vanaf 16 jaar krijgen een brief toegestuurd met een ‘stemcode’ 

waarmee zij kunnen stemmen op hun favoriete plannen. 

 Wijkplatforms (debat De Pletterij 3 oktober jl.) 

De genodigden voor dit debat waten wethouder Roduner, raadsleden van de gemeente, wijkraden en 

bewoners. Er waren slechts vier raadsleden aanwezig en de wethouder gaf aan dat het al ‘een gelopen 

race’ was. 

Een week voor het debat was de mogelijkheid tot inspraak. Marlies merkt op dat je weinig spreektijd 

kreeg; er werd gebruik gemaakt van een (kook?)wekker. 

Riet: Er zijn nog steed té veel dingen niet duidelijk, o.a. het financiële deel, alsmede het 

communicatiedeel. Wat wel duidelijk is: de gemeente bepaalt bij welk onderwerp geparticipeerd mag 

worden; ongevraagd advies is niet (meer) mogelijk. 

Doordat de door de gemeente beoogde start op 1 januari niet haalbaar is gebleken, is tot en met juni 

sprake van een overgangsperiode. De wijkraad krijgt voor dit halfjaar nog financiële steun van de 

gemeente.  

 

Handhaving 

Handhaving vraagt of er nog zaken zijn die opgepakt moeten worden. 

 Frits: Er zijn mij weer klachten ter ore gekomen m.b.t. een bepaalde woning op Griend: veel rotzooi, 

aanhangers etc. Een paar jaar geleden is met de betreffende bewoner afgesproken dat het niet 

verwijderen van de rommel een boete van € 2.500,- kan opleveren. Kan meneer hieraan herinnerd 

worden? 

 Loes: Rumelaarweg, keerlus: bijna dagelijks maak ik foto’s van gedumpt afval, grof vuil, koelkasten, 

huisraad e.d.; het wordt steeds erger. Ook aannemers komen hier hun afval storten.  

 Frank: Ik weet dat het erg lastig of bijna onmogelijk is hierop te handhaven, maar er is een behoorlijke 

overlast van heel harde knallen door illegaal vuurwerk. 
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(vervolg) 

 Yolanthe: Gaasterlandstraat: behoorlijke overlast van vrachtwagens die volledig op de stoep 

geparkeerd staan; rollators of rolstoelen kunnen er niet doorheen. Daarnaast ontneemt de 

vrachtwagen het zicht wanneer je van de parkeerplaats wilt rijden. 

 

De handhavers geven aan deze punten mee te nemen.  
 
Zij beamen de overlast van illegaal vuurwerk; dit is in heel Haarlem het geval. Helaas krijg je de daders 

niet te pakken; zij gaan direct na het knallen weg en gaan soms op de volgende plek weer verder. Zij blijven 

natuurlijk niet wachten. 

 

6. Werkgroepen 

a. Beheer en Onderhoud (Frits) 

Scharreveld: Pleintje nabij nr. 30; is in voorbereiding. 

Balgzand: Speeltoestellen zijn geplaatst. 

Molenplaspark: Blijft op de lijst staan. 

Hommelpad: De gemeente pakt het herstel op (toegang naar de molen). 

Bankjes Openbare Ruimte: Er wordt 2x per jaar rondom de bankjes gemaaid. Dit is niet voldoende; bankjes 

raken overwoekerd door groen. Verzoek gedaan dit meermalen per jaar te doen. 

Parkeerplaats Frieslandlaan/Groningenlaan: Toegang door hoog struikgewas onoverzichtelijk en onveilig. 

Dit geldt tevens voor de plek rondom het noodtrappenhuis. Verzocht dit meermalen per jaar te doen. 

b. Buurtouders  

Miel weet te melden dat na het incident met een ‘FAT-bike’ bij Jumbo extra maatregelen getroffen 

worden; er worden hekken geplaatst. 

c. Wijkkrant de Molen 

Marjolein: we zijn druk bezig met de december-editie. Binnenkort wordt het team versterkt door iemand 

die de coördinatie van de bezorging op zich neemt. 

Loes stuurt foto’s van het gedumpte afval voor de wijkkrant. 

d. Verkeer Schalkwijk 

De werkgroep Verkeer & Vervoer heeft een zienswijze ingediend m.b.t. de plannen van de ‘OV-hub’ op 

de Schipholweg. Het ontwerp op zich ziet er goed uit, maar de Verkeersgroep is van mening dat er niet of 

te weinig wordt gekeken naar de gevolgen van de plannen op de verschillende verkeersstromen. 

 

6. Rondvraag en sluiting 

Er zijn geen vragen of opmerkingen voor de rondvraag. 

 

Riet dankt de aanwezigen voor hun komst en sluit de vergadering om 21:00u. 

 

 

 

 

 

 

 

De volgende openbare wijkraadsvergadering is op dinsdag 21 november 2023. 

 

 

 


